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Abstract (en)
In order to set the contact between cylinders (1, 2) of adjustable mutual spacing of a printing unit of a rotary printing machine at a low outlay in terms
of time and apparatus, an optical device (5) according to the invention has a transmitter (3) and a receiver (4), the transmitter (3) and the receiver (4)
being positioned opposite one another on both sides of the nib, and the receiver (4) being connected to an indicator device (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Um im Abstand zueinander verstellbare Walzen (1, 2) eines Druckwerkes einer Rotationsdruckmaschine bei geringem zeit- und gerätetechnischem
Aufwand auf Berührung einzustellen, weist eine erfindungsgemäße optische Einrichtung (5) einen Sender (3) und einen Empfänger (4) auf,
wobei Sender (3) und Empfänger (4) einander gegenüberliegend beiderseits des Walzenspalts positioniert sind und der Empfänger (4) mit einer
Anzeigevorrichtung (8) verbunden ist. <IMAGE>
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